

保护您的汽修和保养生意，以及当地的水路

- 在室内进行维修、细化和保养（包括干式或湿式的打磨和上油漆）
- 使用真空打磨设备
- 使用钢丝刷和/或抹布清洁汽车零部件，而不是使用溶剂型零部件清洗机
- 在出现滴漏或可能滴漏的零部件或车辆下使用集水盘
- 将金属锉削用桶收集起来
- 将机油和燃料过滤器排空 24 小时之后再妥善处理过滤器



雨水下水是什么？

雨水或融化的积雪会经过停车场和道路，冲刷带走污染物，并通过下水管道和沟渠将其带入当地水路。

下水管道里应只有雨水



Protect Your Auto Body Repair and Maintenance Shop and Local Waterways

- Conduct repair, detailing, and maintenance indoors (including dry or wet sanding and painting activities)
- Use vacuum sanding equipment
- Clean auto parts using a wire brush and/or rag instead of a solvent parts washer
- Use drip pans or containers under parts or vehicles that drip or are likely to drip liquids
- Capture metal filings in a bucket or bin
- Drain oil and fuel filters for 24 hours before disposal. Dispose of filters properly.



What is stormwater?

Rainwater or snow that can pick up pollution and carry it to local waterways from parking lots and roadways through storm drains or ditches.

ONLY RAIN DOWN THE STORM DRAIN

